



Property Key Features

Categories : 4 bedrooms & more

Sleepings : 10

Bathrooms : 2

Shower rooms : 3

Minutes from palais: 8 mins

Floor : at street-level

Location : 16 Rue Forville 06400

Cannes



Property description

Town house on multi level, located at the bottom of the Suquet area, close to the Old Port, 8 mins walk from the Palais des Festivals.

Very quiet with large terrace. Good conditions; air conditioning throughout; internet. 3 bedrooms with 2 single beds each, 1 bedroom with a double bed, 4 baths or showers.

Large well-equipped dining kitchen, an office and a living room with TV and sofa bed. Guest toilet.

Independent studio on the side, with a double; shower room with toilet; kitchenette.

Maison de ville sur plusieurs niveaux, située au bas du quartier du Suquet, à deux pas du Vieux Port, à 8 min à pied du Palais des Festivals.

Très calme avec grande terrasse. Bon état ; climatisation dans toutes les pièces ; internet.

3 chambres avec 2 lits simples chacune,

1 chambre avec un lit double,

4 salles de bains ou douches.

Grande cuisine d'appoint bien équipée, un bureau et un salon avec TV et canapé convertible.

Toilettes d'invités.

Studio indépendant sur le côté, avec un lit double ; salle de douche avec WC ; kitchenette.





